
V ajdovski SD za odvzem naziva častnega občana Dušanu Črnigoju
'V'SD nad Crnigojevo čast

"Socialni demokrati bomo glasovali za
odvzem naziva častnega občana Dušanu
Črnigoju, ker menimo, da so do
insolventnih težav Primorja in vsega, kar
sledi, pripeljala tudi dejanja, ki jim
družbeno priznane časti ne pripadajo,"
napovedujejo v ajdovski svetniški skupini
SD. Ta je že dala pobudo za spremembo
občinskega odloka o priznanjih, ki naj bi
po novem predvidel tudi odvzem naziva.

AJDOVŠČINA � Vodja
svetniške skupine SD
Mitja Tripkovič pojas-
njuje, da si je za spre-
membo odloka zagotovil
zadostno podporo
občinskega sveta. To pa
je, kot napovedujejo v
SD, šele začetek, saj na-
meravajo po spremembi
predlagati odvzem nazi-
va Črnigoju. "Občinski
svet bo na eni od nas-
lednjih sej pred naslednjo
dilemo: ali je menedžer-
sko izčrpavanje podjetja
družbeno koristna prak-
sa ali ne? Ali gre za
vprašanje slabih poslov-
nih odločitev ali za slabo
moralo," že napoveduje
Tripkovič.

Župan Marjan Poljšak
odgovarja, da z odločit-
vijo ne gre hiteti. Vsaj
dokler se ne razjasni, kot
pravi, ali je Črhigoj res-
nično škodoval Primorju,
ali so za zlom krivi zu-
nanji 'krivci', politika ali
tuja konkurenca.

Zdaj se ni cas za te
polemike. Najprej je tre-
ba rešiti Primorje. Jaz
sem Črnigoja podpiral,
ker je bilo to v interesu
obstoja Primorja v aj-
dovskih rokah. Rajši vi-
dim ajdovskega ali slo-
venskega barona kot tu-
jega," pobudo svetniške
skupine SD ocenjuje
župan.

Vroče že ob
nominaciji

Polemika glede pode-
litve naziva Črnigoju je
bila vroča že ob naja-
vljeni nominaciji, spo-
mladi 2008. Župan je bil
trdno odločen podeliti
naziv direktorju Primorja
kot odgovor politiki v te-
daj še vroči aferi Čista
lopata. V občinski orga-
nizaciji SD so župana
pozvali, naj predlog
umakne, dokler se ne
končajo sodni postopki,
v katerih se je znašel no-
miniranec.

Ker so nekateri svetniki
SD kljub temu glasovali
za županov predlog, je v
svetniški skupini prišlo
do razkola. Kot pravijo v
SD, se bo zdaj burka s
častjo, ki jo je začel in
vodU župan Poljšak,
končala.
SD: Črnigoj z
večjo plačo kot
predsednik ZDA

"Vsaj ajdovska SDje ve-
dela, da tedanje vodstvo
Primorja izvaja klasičen
menedžerski prevzem
podjetja, ki so ga dese-
tletja ustvarjali predvsem
delavci s svojim delom, pa
tudi socialistični sistem, ki
je gradbenim podjetjem
za majhno ceno dodelje-
val zemljišča za gradnjo,
ki so po prevzemih prešla v
zasebno last," pravijo v
svetniški skupini SD in
pojasnjujejo, da je - do-
kler so bili v delniški knjigi
Primorja tudi mali del-

ničarji - vodstvo pre-
našalo dobičke iz leta v
leto. Kot razvojni poten-
cial in za hude čase. V letu
2009, ko so bili mali del-
ničarji že izrinjeni, in ko je
že nastopila kriza, pa je
potegnilo iz podjetja 7,5
milijona evrov dobička.
"Enormna plača predse-
dnika uprave, najvišja v
zgodovini države in celo
višja od plače predsednika
ZDA, tudi ni pomagala k
likvidnosti podjetja," svo-
jo pobudo še utemeljujejo

v svetniški skupini SD.
ALENKA TRATNIK



Pred skoraj štirimi leti je Dušan Črnigoj postal častni občan ajdovske občine

Mitja Tripkovič


